
Protokoll Lundbjörkens fäbodlag & samfällighetsstyrelse 

Datum: 2023-04-18 Sammanträde nr: 10 Plats: Hos Ingrid i Lundbjörken 

Närvarande: Ej närvarande: 

Anders Eriksson (ordförande) Stig Sjöns 
Daniel Soors (sekreterare) Jörgen Gröhn 
Ingrid Liss Caroline Lindberg 
Kerstin Eriksson 
 
 

 

§1 Öppnande av möte av Anders  

§2 Genomgång/godkännande av föregående protokoll 

§3 Fasta punkter 

3.1 Vägfrågor  
- Några tallar på samfälld mark på Arholn samt några granar vid Mysti bör eventuellt tas ned då de 
påverkar vägen negativt. Väggruppen undersöker vidare innan beslut tas. 

3.2 V/A   
- Inga ärenden 

3.3 Brevlådor  
- Inga ärenden  

3.4 Båthus  
- Inga ärenden 

3.5 Arbetskommittéer  
- Thomas Fagerholm meddelar att han vill dra sig tillbaka som sammanhållande för Strandkommittén. 

§4 Övriga ärenden 

4.1 Årsmöte  
- Kerstin säkerställer att annons publiceras i Magasinet i rätt tid innan årsmötet 
- Caroline ombesörjer att information sätts upp vid anslagstavlan samt sammanställer fäbodlagets och 
samfällighetsföreningens verksamhetsberättelse 
- Daniel informerar på vår FB-sida samt hemsida 
- Anders ansvarar för dagordning samt kontaktar de kommittéer som ej inkommit med 
verksamhetsberättelse (Strand, Bygg, Röj, Väg) 

4.2 Förråd 
- Bygglov beviljat för byggande av förråd. Nästa steg blir att tillsätta medlemmar i byggkommittén som 
driver projektet vidare 

4.3 Piren  
- Pirgruppen inväntar svar från sökta bidrag 
  



4.4 Vassröjning  
- Daniel informerade om Vassröjningsgruppen som har inkommit med en statusuppdatering samt 
förslag på nästa steg som kommer presenteras på årsmötet för beslut hur vi går vidare 

4.5 Ekonomi  
- Kerstin gick igenom framtaget budgetförslag för 2023 som diskuterades och justerades. Budget 
presenteras och beslutas på kommande årsmöte 
- Kerstin meddelar också att avverkningen har inbringat ytterligare netto 26 000 kr efter flisning. Totalt 
86 000 kr 

4.6 Övriga frågor 
- Daniel fick i uppgift att via hemsida och FB-sida uppmana ägare till de fastigheter vi saknar e-mail att 
inkomma med dessa uppgifter. Höstens utdebitering planeras distribueras via e-mail för att spara 
pengar samt minska administrationen därav viktigt att vi får in så många e-mail adresser som möjligt. 

§5 Nästa möte 

Nästa möte bestäms efter årsmöte den 18 maj.  

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet:  Justeras: 

 

 

Daniel Soors  Anders Eriksson 


